
1/1

Sundhedsudvalget

Til:

Dato:

Ministeren for sundhed og forebyggelse

17. december 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 162

Kan ministeren oplyse hvad baggrunden er for, at en patient i 2006 har fået 

66 ect-behandlinger og er det ministerens holdning, at det er forsvarligt ud fra 

et lægefagligt synspunkt at benytte så mange ect-behandlinger på en 

psykiatrisk patient.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dflibl@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard

formand
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